
Protokół Nr LII/23

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

LII Sesja VIII kadencji Rady Gminy Narew odbyła się 31 maja 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu

Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady LII Sesji  Rady Gminy Narew otworzyła o godz.  8.15  Przewodnicząca Rady Gminy Narew

Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powitała  Wójta  Gminy Narew Pana Andrzeja  Pleskowicza,

Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk,  Sekretarz Panią Joannę Majewską,  Radnego Powiatowego Pana Romana

Ostapczuka,  przedstawiciela  Hospicjum  Proroka  Eliasza  Pana  Michała  Buraczewskiego,  kierowników  i

dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy Narew, radnych, sołtysów oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy

stan  Rady –  15 radnych –  obecnych jest  13  radnych i  stwierdziła  prawomocność  obrad.  Radni  nieobecni

usprawiedliwieni  –  Anna  Podgórska,  Eugeniusz  Selwestruk.  Lista  obecności  stanowi  załącznik  Nr  1 do

oryginału protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  porządek  obrad  wszystkim radnym był

znany i zapytała czy są uwagi do niego. 

Uwag nie zgłoszono

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie LII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń komisji. 

5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

6. Podjęcie uchwał:

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy;

-  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania

przestrzennego Gminy Narew w zakresie wprowadzenia obszarów udokumentowanych złóż kopalin;

-  w  sprawie  zmiany  imienia  Szkoły  Podstawowej  imienia  Generała  Zygmunta  Berlinga  w  Narwi

wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Narwi  na  „Szkoła  Podstawowa  imienia

Arcybiskupa Generała Dywizji Mirona Chodakowskiego w Narwi”;

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia Strategii

IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia;
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- w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Narew dla Gminy Narew na lata

2023-2026 z perspektywą do 2030 roku”;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok;

-  w sprawie  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Narew na  lata  2023-2026 wraz  z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035.

7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

      8. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      9. Wolne wnioski, informacje.

    10. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Gminy Narew.

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokół z LI sesji Rady Gminy Narew był

wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do końca sesji nie

zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Uwag nie wniesiono.

Ad. 4. Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół z  dnia 28.04.2023r. ze wspólnego posiedzenia komisji  przedstawiła Radna Anna Jakoniuk.

Protokół stanowi załącznik Nr 2 do oryginału protokołu. 

Protokół z dnia 29.05.2023r. ze wspólnego posiedzenia komisji przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady

Sylwia Sawicka- Andrzejuk. Protokół stanowi załącznik Nr 3 do oryginału protokołu. 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zrealizowano fundusze sołeckie w 13 sołectwach: Chrabostówka,

Puchły, Odrynki, Radźki, Ogrodniki, Iwanki, Rohozy, Saki, Soce, Gradoczno, Łosinka, Doratynka, Kotłówka.

W sołectwie Białki i sołectwie Koweła było dwa razy ogłaszane zapytanie ofertowe i nie wpłynęła żadna oferta

na realizacje tych zadań. W trzech sołectwach w miejscowości Narew zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na

przykrycie wiat turystycznych nad rzeką. Zapytanie ofertowe zostało unieważnione, ponieważ będziemy szukać

innego rozwiązania,  żeby obniżyć koszty. W sołectwie Kutowa, Nowiny oraz Istok będzie zmiana zadania.

Wyłoniliśmy wykonawców na dożwirowanie dróg w sołectwach Krzywiec, Bruszkowszczyzna, Janowo oraz

Lachy.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, dlaczego z funduszu sołeckiego Kotłówka są dwie faktury z

dnia 6 kwietnia na wykonanie podjazdów i faktura z 24 kwietnia na krawężnik najazdowy?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że z funduszu sołeckiego zostało 1000 zł i została jeszcze kostka

brukowa to firma, która wykonywała ten fundusz dowiozła nam nowe krawężniki najazdowe.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała,  dlaczego Pan Wójt z funduszu sołeckiego w Gradocznie

zabrał kostkę brukową i ułożył w Janowie?
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Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że w związku z wykonaniem funduszu sołeckiego w Gradocznie

uznał,  że  ten parking,  który tam jest  w zupełności  wystarczy,  a  niezbędne było wykonanie chodniczka do

świetlicy w Janowie. Dla pani sołtys Marii na 3000 złotych zrobimy zadośćuczynienie, żeby sołectwo nie było

stratne.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała,  że chwali  się dla Pana Wójta  za to, że Pan w końcu

zadbał  o  lokal  wyborczy  w  Janowie  i  ułożył  ten  chodnik  tylko  pytanie,  dlaczego  z  funduszu  sołeckiego

Gradoczno?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że tylko i wyłącznie dlatego, że bardzo ciężko jest znaleźć na 3000

złotych wykonawców a skoro wykonawca był to i ułożył chodnik w Janowie.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że trzeba było sporządzić odrębną umowę na wykonanie

tego chodnika, skoro już był tam wykonawca. Zapytała również na jakiej podstawie Pan stwierdził, że jest to 3

tys. złotych i ile metrów chodnika zostało ułożone?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że było to liczone na podstawie oferty, przeliczy metry i wtedy da

odpowiedź.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że dokładnie zostało ułożone 76 m². Dodała również, że

Pan Wójt  nie może  płacić z Funduszu Sołeckiego z innego sołectwa dla innego sołectwa.

Informacja z realizacji funduszu sołeckiego stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu.

Ad. 6. Podjęcie uchwał:

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że Rada uznała skargę na Wójta Gminy za zasadną i

zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 8, przeciw – 2, wstrzymało się – 3.

Uchwała Nr LII/293/23 Rady Gminy Narew z dnia 31 maja 2023 roku w sprawie rozpatrzenia skargi

na działalność Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Narew  w  zakresie  wprowadzenia  obszarów

udokumentowanych złóż kopalin;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  Joannę  Majewską  o  zabranie  głosu  i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Radna Anna Jakoniuk powiedziała,  że  „w miesiącu  grudniu  były  zbierane  podpisy  mieszkańców i  została

złożona skarga do odpowiednich instytucji, ponieważ my mieszkańcy nie chcemy na naszym i na sąsiadującym

terenie kopalni torfu. 10 marca ktoś wstrzymał te inwestycje podając do wiadomości, że to naraża znacząco te

tereny przyległe do Natury 2000, bo tam jest w pobliżu. I teraz tak my, jako gmina żadnej dokumentacji złóż

kopalin tam nie robiliśmy, nikt tam nie robił odwiertów, nie badał, ile tego złoża jest i na jakiej głębokości i tak

dalej.  Więc ja podaję do publicznej wiadomości,  że na razie droga dalsza jest wstrzymana i  ktoś w końcu

posłuchał ludzi proszących o wysłuchanie ich głosów”. 

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 0 przeciw –11, wstrzymało się – 2.

Uchwała nie została podjęta.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej imienia Generała Zygmunta Berlinga w Narwi

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Narwi na „Szkoła Podstawowa imienia

Arcybiskupa Generała Dywizji Mirona Chodakowskiego w Narwi”;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  Joannę  Majewską  o  zabranie  głosu  i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LII/294/23 Rady Gminy Narew z dnia 31 maja 2023 roku  w sprawie  zmiany imienia

Szkoły Podstawowej  imienia Generała  Zygmunta Berlinga w Narwi wchodzącej  w skład Zespołu

Szkolno-Przedszkolnego w Narwi na „Szkoła Podstawowa imienia  Arcybiskupa Generała  Dywizji

Mirona Chodakowskiego w Narwi” stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  dotyczącego  opracowania  i  wdrożenia

Strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  Joannę  Majewską  o  zabranie  głosu  i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LII/295/23 Rady Gminy Narew z dnia 31 maja 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na

zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia Strategii IIT Partnerstwa Południowo-

Wschodniego Podlasia stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Gminy  Narew  na  lata  2023-2026  z

perspektywą do 2030 roku”;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  Joannę  Majewską  o  zabranie  głosu  i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LII/296/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  31  maja  2023  roku  w  sprawie  przyjęcia

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Narew na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku”

stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok

Przewodnicząca  Rady Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie  projektu

uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu  jawnym

głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LII/297/23 Rady Gminy Narew z dnia 31 maja 2023 roku  w sprawie zmian w budżecie

Gminy Narew na 2023 rok stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

-  w sprawie  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Narew na lata  2023 –  2026 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035
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Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Ewelina  Karpiuk  omówiła  wszystkie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Gminy Narew na lata 2023- 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LII/298/23 Rady Gminy Narew z dnia 31 maja 2023 roku w sprawie zmian w Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  Gminy  Narew  na  lata  2023  –  2026  wraz  z  prognozą  kwoty  długu  i  spłat

zobowiązań na lata 2023-2035 stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz podziękował siostrze naszego pracownika Pana Mikołaja Timofiefuka,  który

zmarł w ubiegłym roku za sfinansowanie urządzeń do konserwacji murawy na płytach boiska w kwocie 4000

złotych.

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym, które stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna

interpelacja  od  radnej  Marii  Skokin.  Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  przeczytała  interpelację  i

odpowiedź na nią.

Interpelacja stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu.

Odpowiedź stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

W  tym  punkcie  głos  zabrali  radna  Maria  Skokin,  Wójt  oraz  inspektor  Sławomir  Poskrobko,  który

poinformował,  że  cała  dokumentacja  dotycząca  podłączenia  oświetlenia  na  przejściach  dla  pieszych  w

Makówce jak też dokumentacja zmiany przyłącza elektrycznego z jednofazowego na trzyfazowe do budynku

świetlicy w Makówce jest do wglądu w Urzędzie i radna Maria Skokin widziała tę dokumentację.

Ad. 9. Wolne wnioski, informacje. 

Przedstawiciel  Hospicjum  Proroka  Eliasza  Pan  Michał  Buraczewski podziękował  za  wsparcie  i

zaangażowanie wszystkim tym, co pomagają w przygotowaniach do pikniku charytatywnego, który odbędzie

się  1  lipca  2023  na  przystani  kajakowej  nad  rzeka  Narew  i  zaprosił  serdecznie  całą  społeczność  na  to

wydarzenie. 
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Radny Powiatowy Roman Ostapczuk powiedział, że nadal nic nie jest robione przez tych, co zaorali i zasiali

drogi, więc w przyszłym tygodniu składa skargę do Wojewody na pana Wójta za zaniechanie. Powiedział, że

razem z Panem Wójtem chodził po tych polach, pan Wójt fotografował, ale nic z tym nie zrobił.

Sołtys  wsi  Gorodczyno zapytał  Pana  Radnego  Powiatowego,  kiedy  będzie  robiona  droga  powiatowa

Gorodczyno – Janowo?

Radny Roman Ostapczuk odpowiedział, że został złożony po raz kolejny wniosek do Nadleśnictwa Bielsk

Podlaski i dyrektor dokłada wszelkich starań, aby pozyskać pieniądze na remont dróg powiatowych.

Sołtys wsi Przybudki poprosił, aby gmina pomogła dla mieszkańca Przybudek w podłączeniu wody do domu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że gmina nie ma prawa finansować inwestycji wodociągowych dla

prywatnych osób. Jeżeli ten człowiek chce zapracować, jeżeli figuruje jako bezrobotny to zatrudnimy go do

prac porządkowych i zapracuje sobie u nas w Urzędzie Gminy na tę inwestycję.

Radny Jan Gryniewicki zapytał, kiedy będzie ponownie zamontowany próg zwalniający na ulicy Ogrodowej

w Narwi?

Sołtys wsi Waśki zapytała, kiedy rozpocznie się i zakończy remont drogi w Waśkach?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że firma dotrzyma terminów zawartych w umowie.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk zapytała, ile dni był pan Wójt na urlopie w tym

roku?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że wykorzystał 5 dni.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk zapytała, ile będzie kosztowało gminę wypłacenie

ekwiwalentu za urlop?

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk powiedziała, że całkowity koszt pracodawcy to kwota brutto 55 419,53 zł.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk zapytała czy Pan Wójt przygotował wykaz działek 

gminnych, aby złożyć wniosek do ARiMR, żeby nikt nie mógł pobierać dopłat. 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz odpowiedział,  że  wykaz  działek  przygotowała  pani  Irena  Smoktunowicz.

Wniosek do ARiMR złożymy po 31 maja.

Ad. 10. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady LII sesji

Rady Gminy Narew o godz. 9.25.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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